
Zfryis z jedndni Vykonn6ho vyboru KSH Stledodesk6ho kraje konan6ho dne 21. zAii202l
v kancel6Ii OSH Praha-vychod

Plitomni zaYY KSH:
Starosta KSH - p. Oldiich Lacina
Bene5ov - pi. Dana Vilfmkov6
Beroun - p. Josef Stdtka
Kladno - p. Martin Zuska
Kolin - pf. Kamila Havlinov6
Kutn6 Hora - p. AleS Karda
Mdlnik - p. FrantiSek Dvoi6k
Mlad6 Boleslav - p. Ladislav HloZek
Praha-vfchod - pi. Zdenka Sindel6iov6
Praha-z|pad - p. Josef Myslfn
Piibram - p. V6clav Jankovsky
Rakovnik - p. Zdendk Ledvinka
KORR - p. Milan RfiZidka
KORP - pf. Hanka L6nskri

D:lle piizvrlni:
KKRR - pi. RriZena Maddrov6
Aktiv ZH - p. Josef P6v

Omluveni:
Nymburk - p. Martin Kr6l
KORM - pf. Jaroslava iedrdlov6

Zapisovatelka: Petra Myslinov6 Cejpkov6

Prribdh jednrlni:
ll Zah|ieni - jednSni bylo zahdjeno p. Oldiichem Lacinou v 16.00 piivit6nim piftomnlfch.

2/ Yolba zapisovatele a ovElovatehi zrlpisu - na zapisovatelku byla navrLena Petra Myslinov6
Cejpkov6, v otLzce ovdiovatelfi nenf nikdo jrnenovit6 navrZen, p. Lacina tedy navrhl ovdiovatele,
kteii se podfleji pravideln6 na ov6ienf ziryisfi, a sice pi. Sindel6fovou (Praha-vyichod) a p. Myslfna
(Praha-zdpad). O n6vrzich je d6no hlasovat.

Vysledek hlasovdni: Ze 14 ilenri VV KSH s pr6vem hlasovat je 12 hlasri PRO, nikclo nebyl
proti a 2 hlasy se zdrZely hlasovSni. Zapisovatelka a ov6iovatel6 z6pisu byli schvfleni.

V tonrto bodd byla oteviena otdzka poZadavku doplnit zitpis zjedn6ni VV KSH po ovdieni a
rozesl6nf (ze strany dlenfi VV KSH bylo vzneseno elektronickou cestolr ndkolik poZadavkfi na
doplndni do zdpisu z rninuldho jedn6ni VV KSH a jeho novd ovdienf a rozesl6ni). V
tdto souvislosti p. Lacina dophiuje, Le neni moZnd do jiZ ovdiendho z6pisu jakkoli vstupovat,
nicmdnd je moZno piipon-rinky k z6pisu vzndst na dal5irn jedn6ni VV KSH a zapracovat je do
novdho zitpisu.

3/ Informace z jedndni Vedenf SH aMS a Vfkonn6ho vyboru SH iMS - slovo je pied6no pi.
Dand Vilimkovd. Pani Vilimkov6 podala informaci o dvou jedn6nich Vedeni SH iMS, kter6
probdhla v prdzdninovjch mdsfcich. Na tdchto jedn6nich byl zhodnocen Sjezd a byly stanoveny
terminy piedhvdni titulu ZaslouLily hasid (dva terminy viijnu, dva terminy v listopadu),



slavnostnf akty probdhnou vZdy jako dopoledni di odpoledni d6st. Rok a pfil nebyl titul ZH
z dfivodu pandemie pIed6v6n ocendnfm, bohuZel ndkteliz nominovanych jiL.zemleli.

D6le pf. Vilfmkov6 podala informaci o novd zamdstnankyni SH iMS, Ing. Lucii Sulcov6, kter6
nastoupila od 1. zdYi 2021 na misto Ing. Moniky Ndrnedkovd (oblast pr6ce s ml6deZi). Projedn6no
bylo takd Mistrovstvi svdta v PS konand v Chorvatsku av Kazachst6nu, kde byla panf Vilimkov6
dlenkou deskd delegace.

Dal5i informacetykajici se Vedenf SH iMS rnajf souvislost s Hasidskou vz6jernnou poji5t'ovnou
a spolkem Pumpa. Zde budou probfhat dalSi jednrinf souvisejici s touto problematikou.

Na jedn6ni VV KSH bylo d6le piedloZeno derp6ni grantu Ministerstva vnitra urdendho na mzdy
pracovrrfkfi krajsklfch kancel6ii, projedndv6na byla teL realizace haly pro poLdrni sport
v Piibyslavi. Tento zitmdr jiL trvb 7 let, av5ak doposud nebylo je5td vyd6no povoleni ke stavbd;
hlavni probldm spod(v6 v komunikaci s mfstnimi obyvateli.

Vedeni SH iMS piedloZilo novou srndrnici o cestovndm. Doposud bylo propl6ceno cestovnd
pouze tehdy, kdy cestovali alespofi dva frdastnici urditd akce, na niivrh pani NEmedkovd byla
smdrnice upravena tak, aby cestovnd bylo propl6ceno ijednotlivcfim.

Z pracovniho pomdru u SH iMS dala vlipovdd'pani Mgr. Jana Biezinov6, pani VilimkovS ddkuje
za veskerou spoluprSci a douf6, Ze SH iirrts brry zfsk6 minim6lnd stejnd kvalitniho pr6vnfka.

V srpnu 2021 probdhlo otevieni Hasidskdho domu v Rimskd ul. pro vefejnost. Tato akce rndla
veliklf ohlas a vze5el n6vrh, aby na domd byl n6pis SdruZeni hasidir iech, Moravy a Slezska.

Dal5i informace se tlikala uskupeni dobraci.cz, kterd oslovuje jednotky a obce s nabidkou
spolupr6ci. Zmihuji takd sdruZeni hasidfi, av5ak je tYebazdtraznit,Le nepatii k SH iMS.

Panf Vilfmkov6 rovnEZ informovala o fdasti na oslav6ch vyrodf v Moravskd Novd Vsi, kde byl za
OSH Bene5ov piedSn dar v podobd soutdZniho stroje, kjehoZ zakoupeni do5lo z vytdZku zveiejne
sbirky.

DalSi informace byly pod6ny z jednin- Vfkonndho vlfboru SH iMS, kde pani Vilimkov6 zminila
ustanoveni fistiednich odbornfch rad a je.iich vedoucich. V novdrn volebnirn obdobi nebude
pracovat Ustiedni odborn6 rada vzddl6v6ni, nebot' nebyl dostatek nominantfi na jeji sloZenf.
ZvaLuje se v5ak pracovni skupina se zarnEienfm na vzddl|vhni.

Zmindnaje takd informace o pl6novand irpravd statutu vyznarnenlni, jeL souvisi se zamitnutou
ZSdosti jednoho z krajsk5ich sdruZenf o destny prapor. V piipadd krajskdho sdruZenf bude tieba,
aby KSH nejprve obdrZelo iestnd uzndni SH iMS, d6le Medaili za mimoi6dnd z6sluhy a teprve
pot6 mriZe byt uddlen destnlf prapor. Upraven6 srndrnice se bude tykat takd okresfi, kdy pro
splndnf podminky uddleni destndho praporu budou muset okresy mit vyznamen6ni krajsk6 a
[rstiedni.

Byla pod6na rovnEZ informace o z6mdru HVP prodat budovu v Ohradni, kde je sidlo KSH
Stiedodeskdho kraje, OSH Praha-vychod, OSH Praha-zdpad a MSH Praha. Prodej budovy by se
mdl uskutednit do konce roku.
Dne 23. iijna202l probdhne v Piibyslavi Shrom6Zddni starostri.

Panf Havlinov6 vznesla dolazna pani Vilfmkovou, zda na jedn6ni Vedenf SH iMS byla oteviena
takd otdzka uspoi6d6ni Mistrovstvi iR v poZ5rnim sportu (v leto5nirn roce probdhlo rozddlend do



fiitii fini, ocen6ni pro soutdZici mEla skromn;i charakter). Zde pani Vilimkov6 uvedla, Ze 5lo o
vlfjimednou zhleLitost, jet mdla souvislost s operativnim pojetim trrttR z d&vodu pandemie a

fdzi, ocenenl

nej istdho vyvoje situace.

Pan RfrZidka vznesl dotaztykajicf se Univerzity dobrovoln6ho haside. Panf Vilimkov6 uvedla, Ze
je tieba dElat n6bory na studenty,v zitmdru uspoiSdat dalSi bdhy UDH bude pokradov6no, av5ak
namisto Ustiedni odborn6 rady pro vzdEl|vini (nebyla ustanovena) tato kompetence piejde pod
U stiedn i odbornou radu vnitroo r ganizad,ni.

Pan Dvoi6k vznesl dotazna hasidskou olynpi6du - odpovdddl p. Myslin - tato akce probdhne 28.
iijna t. r. v Hradci Kr6lov6.

4/lnformace z KKRR - panf Maddrov6 podala infonnaci o prfrbdZnd kontrole, kter6 probdhla na
KSH dne 10. srpna, v5e bylo bezzdvad (drobnd nedostatky jsou opraveny na m(st6), dal5f kontrola
je napl6novdna na listopad. Pii5td budou kontrolov6na vyfrdtov6nf dotacf. V dervnu prob6hla
kontrolanaOSH Beroun, dne23.zitiit. r. jenapl6nov6nakontrolanaOsH Praha-vychodaOSH
Praha-z6pad, v iijnu probdhne kontrola na OSH Nyrnburk. Doposud neprobdhla kontrola na OSH
Bene5ov a OSH Kolin, tyto kontroly probEhnou v pifstim roce.

Pani Maddrov6 d6le podala inforrnaci o jedn6ni Ustledni kontrolni a revizni rady, zmfndny jsou
metodickd pokyny pro kontroly okresnich sdruZeni a vykonndho vyboru - tyto rnetodickd pokyny
budou aktualizovilny a upraveny. UKRR nyni pl6nuje kontrolu dokumentace ze Sjezdu, posldze je
pl6nov6na kontrola postupu pii zaddvdni smluv.

Vtomto bodd vznesla pani Vilimkov6 dotaz,jak na okresnfch sdruZenfch jsou vyZadov6ny od
sborfr fdetni zixdrky. P. Myslin odpovdddl, Le Ad,etni zivdrky odevzd|vdjen zlomek sborfi,
odevzdand zdvdrky zpracuje okresnf kancel6i a odesle na soud. Y otdzce, zda sbory, kter6 irdetni
z6vdrku neodevzdaji, budou nEjakyrn zprisobem sankciov6ny (napi. nedostanou dotaci), odpovid6
pani Sindelfiovir, Le zde nejsou sankce a neodevzd6ni rhdetni zdvdrky nenf nijak postiZiteln6.

5/ Rozd6leni radiostanic - p. Lacina podal informaci o rozddleni 301 ks radiostanic vyiazenych
zHZS. Byly vystaveny darovaci smlouvy a dle harmonogramu byly radiostanice pied6ny
z6stupcrim jednotliv;fch okresnich sdruZeni k dal5f distribuci. Zbyvh l4 radiostanic, kterd nebyly
rozdbny, p. Lacina vznesl tedy dotaz, kdo by mdl z6jern o dal5f radiostanice pro sbory ze svllich
iad.

Mdlnfk- 4 ks : 2 ks Stlen-ry, 2 ks Cftov
Praha-vfch od - 2 ks Dolinek
Pifbram-2ksKojetin
Kladno - 3 ks (p. starosta doddndzvy sborfi, jirnZ budou radiostanice piiddleny)
Kutn6 Hora - 3 ks : l ks Rataje nad S6zavou, 2 ks K6cov
V n6slednd diskuzi bylo dojedndno, Le vr6cenf podepsanyich darovacich smluv do kancekiie KSH
je nutnd provdst do konce mdsfce iijna. V opadndm piipadd budou radiostanice piiddleny jinlirr
subjektfim. Drivodem jsou dosud nevyzvednutd radiostanice na jednotlivlich OSH.

6l Zhodnoceni Krajsk6ho setkini plipravek - p. Lacina zhodnotil tuto akci, kter6 prob6hla
v ned6f i 19. zdii t. r., nEkolik dnri pied kon6nim akce do5lo ke zmdn6 mista, nicmdnd novy prostor
byl na umdldm povrchu, tudiZ odpadla nepiijemnost s roznodenyrn travnatfm povrchem, tudiZ
tato zmdna byla k lep5frnu. Zfidastnilo se 17 druZstev,2 druZstva bylaodrazena piedpisy tykajici
se proticovidovych opatieni, vlastni pr&bdh akce byl bez probldmri, p. starosta akci hodnoti velmi
pozitivnd. Tato slova potvrzuje pani Sindel6Yov6.



7l Pliprava sout6Ze O pohrlr starosty KSH - p. RflZidka odkdzal na propozice, kterd byly
rozeslSny na v5echny okresy, zt"ichi. ne kaLd! vyuZil moZnosti vyslat na soutdZ dvd druZstva
muZri a dvE druZstvaLen.

NSslednd pani Sindel6iov6 podala informaci o piihl65enych druZstvech. JelikoZ nejsou obsaZena
v5echna soutdZni mista, poLddala pani Havlinov6 o zaYazeni druZstva Len z SDH K5ely, proti
demuL neni i.6dny ch n6rnitek.

Uzdvdrka na doplndni plihl65enlich druZstev z jednotlivlich OSH byla prodlouLena do 22. ziti'r
2021, 16.00 hod.

7al Krajski sout6Z v disciplin6ch TFA - p. RriZidka v r6rnci tohoto bodu zaiadil takd dal5f tdma
souvisejicf s oblasti represe a hasidskych soutdZi. V soudasnd dobd probih6 StiedodeskS liga TFA
(pod organiza(,nim zaji5tdnim p. Mandyse), kde v5ak jednotlivd disciplfny jsou realizovdny tzv.
vcelku nikoliv itsekovE, dle pravidel TFA. V soudasnd dobd je pledjednSno s SDH Star;i Kolin, Ze
v pii5tfnr roce bude jejich sborem v r6mci Ligy TFA realizoydna 0sekov6 soutdZ v disciplin6ch
TFA, kter6 bude soudasnd pojata jako kvalifikadni na iVin.

Krajsk6 odborn6 rada represe navrhuje VSikonndrnu v;iboru KSH, jelikoZ v leto5nim roce
neprobdhla nominadni soutdZ O poh6r starosty KSH v disciplin6ch TFA, aby drZiteli poh6ru se
stali nejlep5 i zdvodnici z MiR ve Svitav6ch (MuZi - p. Sirotek; Zeny - sl. Sailkov6).

Z pohledu pana RfiZidky vySe uveden6 Liga TFA nesplnila pfivodni odek6v6ni, nicmdnd bude
tieba, aby probEhla po ukondenf leto5niho seri6lu jedn6nf s organiz6tory ligy o dal5im postupu.

Starosta KSH ddv6 k vliSe uvedendmu hlasovat o tom, zda Vyikonny vlibor KSH souhlasi s tim,
aby jedno z kol Stiedodeskd ligy TFA, konkrdtnd uspoi6dand ve Stardrn Kolind, probdhlo
spolednd s organiz6tory ligy, a sice jako kolo frsekovd, dle pravidel TFA (irsekovd).

Usneseni d.. 812021: VSichni piitomni dlenov6 VV s prfvem hlasovat PRO, nikdo nebyl
PROTI a nikdo se nezdrZel hlasov6ni. Vfkonn;i vfbor jednomyslnd schvaluje uspoftidrlni
soutdZe dle pravidel TFA v r6mci Stiedoiesk6 ligy TFA ve star6m Kolin6.

7bl Krajsk6 soutEZ ve vypro5t'ov6ni - na zSkladd jedn6ni Krajskd odbornd rady represe navrhuje
p. RfiZidka V;ikonndmu vjboru KSH, aby v pii5tim roce byla ve spolupr6ci s HZS uspoi5d6na
Krajsk6 soutdZ ve vypro5t'ov6ni. V tdto otdzce prob6hne jedn6ni starosty KSH s p. Hladfkern
z HZS. V soudasnd dob6 je schfizka piedjednan6, za KSH se zfdastnf p. Lacina a p. R&Zidka.

7ci Krajsk:i sout6Z v poZdrnim sportu v roce 2022 - probdhla kr6tk6 diskuze o tom, kde by
mohla byt realizov6na Krajsk6 soutdZ v poZ6rnfm sportu v pii5tim roce, p. Laicna navrhr-rje
Kladno, proti dernuZ nem6 nic nikdo ze dlenfi Vli konndho vyboru KSH. O teto otdzce se bude d6le
jednat s p. Hladfkem zHZS v r6mci jiZ vlf5e uveden6 schfizky, jiL se zfrdastni starosta KSH a
vedouci KORR. Schfizka by rndla probdhnout v tydnu od 5. do 8. iijna t. r.

8/ Skoleni hospodrlFri okresnich kanceklli - pani Sindel6fov6 piednesla resumd z komunikace
sjednotlivlimi pracovniky okresnich kancel6ii. Navrhuje termfn 27.Yijna (odpoledne) a28.Yijna
(dopoledne), Skolenf by mohla probdhnout v Tynci nad S6zavou, kde v tamdj5fm penzionu majf
pro tento termin volnou kapacitu, cenaza ubytov6nije velmi piiznivit. Prograrn by rndl zahrnovat
fdtov6ni dotaci v programu Pohoda, ovl5drini centr6lnf Evidence, legislativu atd. O realizaci
tohoto z6mdru je dSno hlasovat.
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Usneseni i.912021: V5ichni piitomni s priivem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo se

nezdrLel hlasov6ni. Vfkonnf vjbor KSH jednomyslnd schv6lil uspoi6d6ni pracovniho
aktivu okresnich pracovnikri.

9/ Skoleni piedsedri okresnich kontrolnich a reviznich rad - pani Maddrov6 kontaktovala
piedsedy jednotlivlfch okesnich kontrolnich a reviznich rad, na zikladdjejich preferencf bylo
v n6sledn6 diskuzi dohodnuto, Le toto Skolenf probdhne v listopadu 2021 (piesny termin bude
stanoven) jako jednodennf pracovnf aktiv v kancel6ii OSH Praha-vychod. Pan Lacina poLildal
panf MadErovou o osloveni Skolitehi. Pani Maddrov6 d6le piislibila zajiStdni metodick6ho pokynu
pro kaZdli okes, kter;f bude obsahovat nejen vlastni kontrolu ridetnf agendy, ale tak6 kontrolu
usnesen( vykonnych vyborfi, kontrolu zdpisfiz jednhnl, problematiku GDPR atd.

10/ Dotace Krajsk6ho rtladu na obdobi 202212023 - p. Lacina podal informaci o piedbdZndm
jedn6ni se z6stupci Krajsk6ho riiadu Stiedodesk6ho kraje. V soudasnd dobd jsou piedjedn6ny
dotadni prostiedky ve stejn6 vy5ijako vpledesldm roce; d6le bude projedn6v6no moLnd navy5eni
dotadnich prostiedkfi na oblast hasidsk6ho sportu. Dne 29. zdii t. r. probdhne schtizka starosty
KSH a jeho n6mEstkfi s pan( hejtmankou Stiedodesk6ho kraje, kde by mdly bft upiesn6ny bliZ5i
podminky grantu.

lllYfiezdni zasedini W KSH - p. Lacina sezniimil pi(tomnd dleny VV KSH s organizadnim
zaji5tdnim qfjezdnfho zasedilni vfkonn6ho vyboru na Slovensko. Probdhne v druhdm iijnov6m
tlidnu, kancel6i KSH zajistila letenky (na velk6 zavazadlo), sp. prezidentem slovensk;fch hasidri
je piedjedniin program, slovensk6 strana piislibila zajistit odvoz z leti5td v Ko5icich do Bardejova
a zpdt. BliZSi podrobnosti budou domluveny s p. prezidentem na setk6ni hasidfr pod Rfpem, kterd
probdhne 2. iiina t. r. Z\ad YY KSH se piihl6silo deset z6jemcfi, starosta KSH piedetl jejich
jmdna.

12l Projednrlni piipomfnek OSH Praha-zhpad - p. Lacina sezn6mil piitomn6 dleny VV KSH
se situaci, kter6 nastala letos v dervenci a souvisela s derp6nim dotadn(ch prostiedkfi ze
Stiedodesk6ho kraje. Tato situace odstartovala ndkolik ninorovych stietfi mezi starostou KSH a
starostou OSH Praha-ziryad. Pan Lacina otevfrii tuto problematiku s cflem vie urovnat a dojit ke
v z6j emndmu vysvEtl en [.

S6rie nedorozumdnf zapoEala v okamZiku, kdy starosta KSH obdrZel od p. Navr6tila z Krajskdho
0iadu seznam subjektfi, kter6 si polildaly o dotadni podporu z Fondu hejtmanky. Mezi Lddajicimi
bylo tak6 Okresni sdruZeni hasidri Pruha-zdpad, jei. Lddalo o podporu ZPY. Pan Lacina poukdzal
na skutednost, Ze jiZ s piedchozi pani hejtmankou bylo domluveno, Ze kromd velk6 dotace
pierozddlovand skrze KSH nebudou okresni sdruZeni o nic dalSiho Lddat. Pan Myslin k tdto
situaci podal vysvdtleni, Le o dotaci Lidalo OSH Praha-z6pad na zdkladl piim6 vyzvy byval6ho
pana radniho BezdEka, dotace bylaLhddnav r.2020, nicm6nE z dfivodu pandemie nebyla derp6na,
najaie leto5niho roku tedy OSH PZ poLddalojiZ nov6 veden( Stiedodesk6ho kraje o vyj6dienf,jak
postupovat, nebot' finandnf prostiedky byly na ildtu OSH PZ, nicmdn6 akce realizovdna nebyla.
Na piimli pokyn Stledodeskdho kraje byly finandni prostiedky vr6ceny zpdt a OSH PZ bylo
vyzvdno, aby o dotaci ve stejn6 vyli zaLildalo znovu, coZ se stalo v kvdtnu t. r. Na pod6tku
dervence t. r. byl p. Lacina poLfiddn o vyj6dieni,zdaLddosti od hasidsklfch subjektti doporuduje,
naEei. dotace pro OSH PZ doporudena nebyla. Tato zlleLitost byla posl6ze projedndvdna
s n6mEstkem starosty OSH PZ, p. Miloslavem Holym, jenZ se schfizky se starostou KSH a jeho
n6mdstkem p. Jankovskym zfdastnil v doprovodu pana sen6tora Petra StEp6nka. Na t6to sch0zce
bylo ujedndno, Le starosta KSH doporud( pii5td pouze ty akce, kter6 nepodldhaj( bdZn6mu
harmonogramu dinnosti OSH, jsou tudiZ akcemi mimoi6dn;imi, coL ZPY neni.



Pan Myslin n6slednd poLddal starostu KSH o bliZ5f specifikaci tdchto mimoi6dn;ich akci a
soudasn6 vyj6diil nesouhlasn6 stanovisko se skLrtednosti,Le OSH Praha-zbpad nenizapojov6no do
poi6d6ni krajsk;fch akci. Na vy5e uvedend tdma se rozebdhla diskuze.

V tdto diskuzi pan Myslin na piimd dotazy dlenfi VV KSH, kde OSH Praha-zdpad citi
nedostatedne zapojeni sv;fch dlenri, uvedl, Ze dlenovd z OSH PZ nejsou vfibec oslovoviini pro
drileZit6 pozice ve St6bech krajsklich soutdZf, uvedl napi. funkci rozhoddfho disciptfny na krajskd
soutdZi v PS. Zde podal vysvdtleni p. RfiZidka, Le jiL ndkolikr6t oslovil zistupce PZ s nabidkou
tdto pozice, av5ak byla odrnitnuta. Zde p. Myslfri pi'ipustil, Le tato informace rnu bohuZel nebyla
znitmS.

N6mdstkovd starosty KSH se shoduji v tom, Le je lYeba, aby OSH PZ sve poZadavky napi. na
obsazeni pozic ve 5t6bech soutdZi atd. formr-rlovalo prostiednictvirn svych z6stupcfi v odbornych
rad6ch a zcelajistd bude tdmto poZadavk&m vyhovdno. Pf. Havlfnovd a p. Zuska se d6le shodujf
v nizoru, Le neni vhodnd L6dat o dotadni podporu z Fondu hejtmanky, zejmena co se tyde
bdZnych akci.

Panf Havlfnovd doporuduje, aby vzilemnh dohoda vypllivajfci z tohoto bodu byla zaloLena na
faktu, Le nabdLne akce nebude o dotadnf podporu Ldddno, bude-li se jednat o akci mimoliidnou,
bude projedndna Vlikonnym vyboren, KSH. Proti ton,uto n6vrhu nern6 VV KSH n6mitek.

P. Myslin za sve okresnf sdruZenf projevil zdjen o to, aby OSH PZ byl zapojov6n do poi6d6ni
krajskyi akci (tEch, kterd je OSH PZ schopen uspoiSdat vzhledern k mistnfm podmink6rn) v rSmci
standardnf rotace tdchto akci mezi okresy.Pani Havlfnov6 v tomto nevidi probl6n-r, je tieba
zpracovat tabulku harmonogramu rozd6leni poiadatelstvi rnezi jednotliv;imi okresy, aby ty
okresy, jeZ nedisponuji stadionem, se mohly vice podilet na poiadatelstvi tdch akci, kde soutdZni
stadion nenf nutny (setk6ni ZH, setkdni piipravek).

Y zivd,ru t6to debaty poLddal p. Lacina p. Myslina, aby dal5i piipadrrd piipominky projednal
pifmo v okruhu Vykonndho vyboru KSH a nedo5lo kjejich Siienf n-rirno tento okruh. Pani
Vilimkov6 v tdto souvislosti potvrdila, Le vfse uveden6 problematika nedoporudenych a
nesclrv6lenlfch dotaci triryi take panf hejtmanku, kter6 sama poZ6dala o schfizku se z6stupci vedeni
KSH, aby do5lo k vyjasndni situace. Pan Myslin souhlasi s prosbou starosty I(SH, aby piipadnd
pii5ti piipomfnky di nedorozumdni byly ieseny interni cestou a uzndvd svou d6st viny na tomto
nedorozumdnf . Timto je debata na vy5e uvedend td,ma uzavlena.

13/ Rrizn6

a) Komise historie - p. Lacina sezn6mil piitomnd s vlisledkem telefon6tu s p. Nitrou, jenZ
byl osloven p. Pokorn;im z Komise historie, zda by sepsal publikaci o zapojeni hasid&
Stiedodeskdho kraje do odboje. Pan Nitra tento poZadavek odmftl, nebot' mu byl p.
Pokornym piedloZen objem neprotifddndho materi6lu zjednotlivych okresti, kdy
prostudov6ni r-nateri6lu a n6slednd zpracovini publikace by zabralo rninim6lnd dva roky.

Pan Lacina d6le na Z6dost p. Bidnrona z Komise historie, jenZ kontaktoval kancel6f KSH,
oslovi vedeni Muzea v Brandyse nad Labem, kde jiZ v minulosti do5lo k frstnimu jedn6ni
mezizdstupci Komise historie a blfvalou pani ieditelkou o moZnosti zaji5tEni zpracovatele
publikace i d6stednE finandnich prostiedkfi. V soudasnd dobd je v dele muzea novy pan
Ieditel, kdy se p. Lacina pokusijmdnem KSH na toto jedn6n i navbzat.



b)

c)

d)

e)

f)

p. StEtt<a - vznesl dotaz, zda budou ze strany Krajsk6ho rjriadu Stiedodeskdho kraje

pled6v6ny stuhy k prapor&rn tdm sborfim, kter6 neuskutednily oslavu 140. vfrodi
v lofiskdm roce zdfivodu pandemie Covid-19. Zde pan Lacina odpovfd5, Ze je tieba se

dornluvit s novym vedenim Stiedodeskdho kraje a nastavit nov6 pravidla.
P. Dvoftlk - piedloZil starostovi KSH pozv6nku na oslavu vyrodi SDH Diisy, d6le uvedl
vyj6dienf k propozicim nAiR v poZdrnfrn sporlu, kterd byly pondkud chaotick6. Pani
Havlinovd se doplfiuje, Ze v5em irdastnikrirn v kategorii jednotlivcri bylo iedeno, pokud
postoupf na MCR za Cesky poh6r, aby tuto skutednost nahl6sili a bylo tak rnoZno d6t
prostor dalSim z6vodnfkrim ze Stiedodeskdho kraje. Pani Sindel6fov6 doplfluje k vy5e
uvedendmu, Ze zdvodnici na stovkdch mimo vitdznit mfsta byli rozdarov6ni zabsence
jakdhokoliv artefaktu z MeR * nedostali diplom za umistdni atd. Pani Vilimkov6 souhlasi
s tfmto argumentem, vyjddiila nespokojenost s dinnosti rozhoddich na MiR ve stovk6ch.
Pi. Linskrl - uvedla, Ze do Krajskd odbornd rady prevence nem6 z6stupce za OSH
Rakovnfk, p. Ledvinka uvedl, Le zdjemce o dinnost v KORP nemaji.
P. Myslin - infonnoval o akci ZH,kteYi na Den vzniku samostatndho ieskoslovenska 28.
iijna t. r. chystaji Masarykovu vatru, pozvdnka bude zaslSna.
P. Karda - vznesl dotaz k harmonograrnu Krajskdho setk6ni ZH, nebot v KH se rndlo
setkrini konat jiZ rninuly rok, kdy bylo z dfivodu pandernie zruSeno, v letoSnim roce
nebylo realizovfina z dfivodu zYizeni odkovaciho centra v pfivodnd zamli5lenych
prostor6ch pro setk6nf. Pan Lacina uvedl, 2e na pii5tfm jedn6ni VV KSH bude tieba
aktualizovat tento seznam poi6d6ni Kra.iskdho setkbnl ZH.
P. P6v - informoval o svdm telefonickdm rozhovoru se z6stupci Komise historie, je tieba
se donrluvit, jak bude postupovSno dSle v otince chystand publikace - viz samostatny bod
a) v1i5e. D6le poddkoval p. Jankovskdmu za vybornd piipravend Krajskd setkhni ZH
v Petrovicich v dervnu t. r. Souhlasi s tim, Le je tieba aktualizovat poiadatelskd subjekty
pro pif5tf roky, navrhuje d5t piileZitost OSH Praha-ziryad v souvislosti se samostatnd
projedn6vanym bodem piiporninek OSH PZ. Pan Ledvinka uvedl, Ze na okrese Rakovnfk
probih6 pifprava tdto akce na pii5ti rok. Tato informace je pro dleny VV KSH nov6, pf.
Havlinov6 vyj6diila nesouhlas s timto postupem, nebot' s timto pl6nern VV KSH nebyl
sezn6men, tudiZ jsou pochopitelnd i piiporrinky p. Myslina ohlednd chaotickdho rozddleni
krajsklich akci. Pan Lacina souhlasf s tim, Ze je tieba tuto problernatiku vyiesit. Na pi(Stfrn
jedn6ni VV KSH budou krajskd akce rozddleny a vytvoiena tabulka s jejich
poiadatelstvirn.
P. Zuska - reaguje na zdpis zjedndni Vedeni KSH, kde byla oteviena otitzka finandnf
fihrady krajsklich vyznarnenani ze strany okresfr. Na jedn6ni vedenf KSH navrhla pani
Vilfrnkov6, aby tato vyznatnendni byla poskytov6na okresfrm zdarrna, pi. Havlinov6
vyjadiuje nesouhlas, nebot'se dornnfvS,2e o vyznamen6nf uddlovanS zdarma bude Z6d6no
ze strany sborri ne[undrnd. Ndktei( dlenovd VV se domnivaji, Le by spi5e KSH nemdlo
vyLadovat platbu za Z|sluLne rnedaile KSH, kterd jsou uddlovdny na Krajskdrn setk6ni
ZH. Pan Lacina Lidd pYitomnd dleny VV KSH, aby si prorrysleli sv6 stanovisko do
pif5t(ho jedn6ni VV KSH, kde bude definitivnd rozhodnuto, zda krajsk| vyznanenini
budou ze strany okresnich sdruZeni hrazena di nikoliv.

P. Zuska - d6le vznesl dotaz ohlednd vyirdtovdni dotace ze Stiedodeskdho kraje na
obdobi 202012021. Vy[rdtov6ni bylo uzavirdno v srpnu t. r., kdy na jednotliv6 OSH byla
zaslina starostou KSH vlizva, jelimi. obsahem byla infonnace, Le do kompletniho
vyridtov6ni dotace zbyv6, urdit6 finandni rezetya, kterou je moZno pokryt piislu5nyimi
doklady z okresnich sdruZeni. Pan Zuska se dotazuje na klid, podle ndhoZ byla d6stka tdto
rezervy rozddlena mezi okresy, jeZ projevily zflen o piiddleni piebyvajicich dotadnich
prostiedkfi a jaklirn zprisobern do5lo k tomu, Ze vy[rdtov6ni nebylo pokryto fidetnfmi
doklady z hospodaieni KSH. Zde panf Sindel6iov6 spolu s panem Lacinou podali
vysvdtleni, Le uzavieni vyfrdtov6ni dotace zlet 201912020 probdhlo nikoliv dervenci, ale

s)

h)



aZ v listopadu (bylo Lddbno o prodlouZenf vy[rdtovSni z dfivodu pandemie), tudiZ do

vyridtov6ni byly zahrnuty i doklady napl. z loilsk6ho Krajskdho setk6ni plipravek, kter6
by za normSlnfch okolnosti byly pouZity aZ do dotace na dal5i obdobf. Vznikla takto
finandni rezerva, jiL bylo nutno pokryt, aby vy[rdtov6ni mohlo byit i6dnd zpracovdno a
odevzd6no. Na dotaz p. Zusky, podle jakdho klide byly finandni prostiedky piiddleny
jednotlivlfrn OSH (kterd reagovaly na vyzvu), uvedl p. Lacina, Ze toto rozddleni udinil
s6m, aby rovnomdrnd pokryl ty okresy, jeZ si o dotaci polddaly.

i) P. Jankovsky reagoval na ristroj z6vodnikri na VIin v disciplin6ch TFA ze

Stiedodeskdho kraje. C6st ziivodnfkfi mdla mikinu TFA tymu Praha, pani Sindeliifov6
uvedla, Ze na5i zdvodnici byli vybaveni tridky TFA za Stiedodesky kraj. Pan Jankovsk;i
d6v5 ke zvaLeni,Ze by bylo dobrd, aby napii5ti MiR byli na5i zixodnici l6pe vybaveni, a
i tato strrinka reprezentace byla sjednocena. Pan Lacina s t(mto podndtem souhlasf, zcela
jistE bude othzka frstroje reprezentace stiedodeskychzd.vodnikfi d6le ie5ena.

14/ Zhvdr jedndni-p. Lacina ukondiljedn6ni v 18.52 hod.
a popi6l St'astnou cestu domfi.

I v5em piitomnlirn za ud,ast

Zdenka Sindel6fov6, ovdiovatelka z6pisu: ....

Zhpis vyhotovila:

Petra Myslinov6 Cejpkovii:. .
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